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    PROTOKÓŁ Nr  54/2016 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 31 sierpnia 2016 roku, godz. 1200 
 
 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Leszek Margas  - Wicestarosta Radomski 
2. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
3. Henryk Słomka  - Członek Zarządu  
 
oraz 
 
Renata Mazur – Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska  - Skarbnik Powiatu 
Marian Oleszczuk -  Rzecznik Prasowy Starosty 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powitał zebranych i poprosił o rozszerzenie punktu 
obrad o dodatkowy punkt 24 a, który dotyczy rozpatrzenia wniosku Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w sprawie wykonania przyłącza w DPS w Krzyżanowicach. Następnie 
poprosił o przyjęcie następującego porządku obrad 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołu Nr 53/2016 poprzedniego posiedzenia Zarządu.  
 
3. Omówienie sytuacji SPZZOZ w Pionkach i SPZZOZ w Iłży.  
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 34/2016 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie w planie wydatków PCPR w Radomiu 
i zagospodarowanie oszczędności w kwocie 1.960 złotych powstałych w § 4040 
z przeznaczeniem na zakup usług pocztowych. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 35/2016 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu w dziale 852 o kwotę 
22.576 złotych z przeznaczeniem na zapewnienie opieki i wychowania dziecka z terenu 
powiatu tatrzańskiego.  

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 36/2016 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie w rozdziale 85201 kwoty 25.160 złotych 
z powiatu szydłowieckiego na powiat lipski. 
 

7. Rozpatrzenie wniosku Nr 37/2016 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie w rozdziale 85204 kwoty 5.300 zł. 
z Gminy Miasta Radomia na powiat wołomiński.  
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8. Rozpatrzenie wniosku Nr 38/2016 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie rozdziale 85202 kwoty 12.100 złotych 
z przeznaczeniem na zakup zamiatarki drogowej w DPS w Krzyżanowicach.  
 

9. Rozpatrzenie wniosku Nr 39/2016 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie dochodów w kwocie 2.536 zł. w rozdziale 
85324 oraz wydatków o kwotę 2.536 złotych w rozdziale 85218 z przeznaczeniem na 
promocję programu „Aktywny samorząd” w formie komunikatu radiowego.  

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 40/2016 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 700 złotych 
w rozdziale 85202 z przeznaczeniem na udział mieszkańców DPS w Jedlance 
w imprezie turystyczno – sportowej. 

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 41/2016 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie przeniesienia wydatków w kwocie 11.700 zł. w DPS w Jedlance.  
 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 42/2016 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie przeniesienia wydatków w kwocie 14.968 zł. w DPS w Jedlance i 
wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego „Wykonanie przyłącza gazowego wraz 
z projektem z DPS Jedlanka” oraz dokonania zmiany w WPF poprzez wprowadzenie 
tego zadania na lata 2016-2019  oraz zwiększenie wydatków na nie o łączną  kwotę 
70.936 zł.   

 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 43/2016 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 81.437 złotych 
z przeznaczeniem na wynagrodzenia koordynatora zatrudnionego na umowę o pracę 
oraz koordynatorów zatrudnionych na umowę zlecenie.  

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2016 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

zmniejszenia w WPF na lata 2016 – 2018 o kwotę 98,22 zł. łącznych nakładów 
finansowych na realizację przedsięwzięcia „Projekt ASI – Regionalne partnerstwo 
samorządów Mazowsza dla aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-  
administracji geoinformacji”. 

 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2016 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia 

wydatków o 125.000 złotych z przeznaczeniem na sfinansowanie opłat za energię 
elektryczną, wodę i gaz CKZiU w Chwałowicach oraz CKZiU w Pionkach.  

 
16. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2016 Powiatowego Zespołu ds. Orzekania 

o Niepełnosprawności w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków w rozdziale 85321 
o kwotę 37.600 złotych z przeznaczeniem na wypłaty nagród dla pracowników Zespołu.  

 
17. Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2016 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania nagrody rocznej kierownikowi 
samodzielnego publicznego zespołu zakładów opieki zdrowotnej oraz wzoru wniosku 
o przyznanie tej nagrody.  

 
18. Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2016 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

ustalenia Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Pionkach 
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nieoprocentowanej pożyczki w wysokości 700.000 złotych z przeznaczeniem na spłatę 
wymagalnych zobowiązań z tytułu dostaw i usług.  

 
19. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2016 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie 

zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu w rozdziale 85333 o kwotę 24.644 
złote z przeznaczeniem na wynagrodzenia osobowe dla dwóch pracowników.  

 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu.  
 
21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetu powiatu na 2016 rok i zmian w planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej.  

 
22. Rozpatrzenie wniosku Nr 23/2016 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie deklaracji udzielenia Gminie Miasto Pionki pomocy finansowej na realizację 
zadania pn. „Przebudowa ulicy Fabrycznej na odcinku od skrzyżowania z drogą 
wojewódzką nr 787 (ul. Kolejowa) do skrzyżowania z drogą powiatową nr 3523W (ul. 
Wspólna) oraz rozbudową ul. Fabrycznej na odcinku od wskazanej wyżej drogi 
powiatowej nr 3523W (ul. Wspólna) do drogi powiatowej nr 3522W (ul. Polna)” 
w ramach programu pn. „Program rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 
drogowej na lata 2016-2019”. 

 
23. Rozpatrzenie wniosku Nr 24/2016 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie deklaracji udzielenia Gminie Jastrzębia pomocy finansowej na przebudowę 
drogi gminnej relacji: Bartodzieje – Olszowa – Wola Goryńska oraz na przebudowę 
drogi gminnej nr 343006 W wraz z budową bocznej drogi wewnętrznej, wraz z 
oświetleniem w miejscowości Lesiów. 

 
24. Rozpatrzenie wniosku Nr 25/2016 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie deklaracji udzielenia Gminie Wierzbica pomocy finansowej na przebudowę 
drogi gminnej. 

 
24.a  Rozpatrzenie wniosku Nr 44/2016 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody  na dokonanie przeniesień w planie wydatków budżetowych 
powiatu na rok 2016 w kwocie 3.100 zł  z wynagrodzeń osobowych pracowników na 
wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych z przeznaczeniem na zadanie pn.:” 
Wykonanie przyłącza wodnego do kotłowni na terenie DPS Krzyżanowice”, oraz 
zmianę przeznaczenia środków finansowych w ramach paragrafu dotyczącego 
wydatków inwestycyjnych jednostek budżetowych w kwocie 2.000 zł z zadania 
pn.:”Opracowanie dokumentacji technicznej i kosztorysowej na zadanie Modernizacja 
kotłowni” na zadanie pn.: ‘ Wykonanie przyłącza wodnego do kotłowni na terenie DPS 
Krzyżanowice”. 

 
25. Sprawy różne. 

- decyzja Starosty Radomskiego z dnia 26.08.2016 r., ROŚ.6528.16.2016 w sprawie 
zatwierdzenia dokumentacji geologicznej złoża piasków skaleniowo – kwarcowych 
„WYGNANÓW I” w miejscowości Wygnanów gm. Przytyk, 
- decyzja Starosty Radomskiego z dnia 26.08.2016 r., ROŚ.6528.15.2016 w sprawie 
zatwierdzenia dokumentacji geologicznej złoża piasków skaleniowo – kwarcowych 
„WYGNANÓW ” w miejscowości Wygnanów gm. Przytyk 
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Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 
 
 
Przystąpiono do realizacji 2 pktu porządku dziennego posiedzenia - Przyjęcie protokołu Nr 
52/2016 poprzedniego posiedzenia Zarządu 
 
 
Zarząd Powiatu zadecydował, że protokół Nr 53/2016, zostanie przyjęty na następnym 
posiedzeniu Zarządu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Omówienie sytuacji SPZZOZ w 
Pionkach i SPZZOZ w Iłży. 
 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował, że na dzisiejsze posiedzenie zostali 
wezwani obydwaj dyrektorzy szpitali powiatowych. Głównym powodem dzisiejszego 
spotkania jest przybliżenie informacji o kondycji szpitala, oraz w jakim kierunku zmierza 
szpital, jeśli chodzi o finanse. Dodał, że Zarząd chce wyciągnąć wnioski ze składanych, co 
pół roku sprawozdań oraz poznać sytuację szpitali. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że na koniec I półrocza ze 
sprawozdania wynika, że zobowiązania wymagalne przekraczają ponad 1 mln złotych, 
zapytał jak Pan Dyrektor ocenia sytuację finansową szpitala na dziś i na okres np. do końca 
br. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że sytuacja na dzisiaj jest 
w miarę stabilna. Na pewno sytuacja szpitala z roku na rok się pogarsza. Jednym z wielu 
powodów, dlaczego sytuacja się pogarsza jest to, że co roku rośnie minimalna pensja, również 
to, że od ubiegłego roku, ubruttowiono umowy zlecenia. Kolejnym powodem jest to, że od 
przyszłego roku, że minimalna pensja będzie wynosiła 2000 zł, a stawka godzinowa 12 lub 13 
zł. Kolejnym przykładem na to, że sytuacja się pogarsza jest to, że część ludzi młodych 
wyjeżdża z terenu miasta i gminy i okolicznych miejscowości i nie są pacjentami szpitala w 
Iłży, nie są to osoby tylko w starszym wieku, ale również osoby młode szczególnie kobiety, 
dzięki którym, szpital poprawiał swoją sytuacje finansową, poprzez porody, które się tu 
dokonywały. Tych porodów od kilku lat jest około 300, sytuacja nadal utrzymuje się na 
stałym poziomie i uważa to za ogromny sukces, patrząc na to jaki jest przyrost naturalny 
naszego społeczeństwa. Dodał, że czynią starania, aby pozyskiwać nowe punkty, w których 
lekarze ze szpitala w Iłży przyjmują pacjentki, które później trafiają do szpitala w kwestii 
porodu. W kwestii ginekologicznej to ilość zabiegów jest podobna z roku na rok. Jeśli chodzi 
o oddział chirurgiczny to w chwili obecnej prowadzony jest przez nowego ordynatora 
Bogusława Drotlefa. Na dzień dzisiejszy ilość wykonywanych zabiegów jest mniejsza niż za 
czasów dr. Pedowskiego, oczywiście ilość zabiegów przedkłada się na ilość punktów 
wykonywanych procedur. Powiedział, że jeśli chodzi o wartość punktową to nie zmienia się 
ona od 5 lat. Narodowy Fundusz Zdrowia płaci tyle samo od kilu lat, owszem była drobna 
zmiana z 51 zł na 52 zł, trzeba przypomnieć, że fundusz z roku na rok wymaga od szpitali 
coraz więcej, czyli stawiają  wymagania, a za tym idzie wiąże się to z kosztami. Potrzebne są 
kolejne nakłady finansowe, które pozwolą utrzymać poszczególne poradnie. Reasumując 
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sytuacja szpitala jest w miarę stabilna, choć trzeba przyznać, że w porównaniu do lat 
ubiegłych jest odrobinę gorsza. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że jeśli chodzi o porody to o ile w roku 
2012, 2013 i 2014 można mówić, że ta ilość była porównywalna i zbliżała się do 300 to w 
roku 2015 było 247 porodów. Powiedział, że to nie jest mała różnica w sytuacji, kiedy mówi 
się, że 500 porodów to jest to minimum. Dodał, że anestezjologia generuje średnio około 800 
tys straty rocznie i gdyby patrzeć na to procentowo to jest w granicach około 50% strat całego 
szpitala. Zapytał czy tą stratę można podzielić jeszcze na chirurgię, ginekologię i ten punkt, 
czy to jest wyłącznie tylko sama anestezjologia. Czy chirurgia i ginekologia już miały 
przypisane jakieś wartości. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że to jest tak, że nie 
wszystkie procedury, które wykonują anestezjolodzy, czyli jeżeli podzielone to będzie 
typowo na anestezjologię i na intensywną opiekę medyczną są przypisywane do procedur 
zabiegowych, które się odbywają na bloku operacyjnym procedury chirurgiczne i 
ginekologiczne. Stwierdził, że nie zawsze godzina pracy anestezjologa, który pracuje przy 
znieczuleniu na bloku operacyjnym jest stricte przypisywana do poszczególnych oddziałów. 
Dodał, że koszt tych poszczególnych trzech oddziałów, dwóch zabiegowych, czyli 
położnictwo-ginekologia, chirurgia i trzeci oddział anestezjologiczny będą stanowiły ta samą 
liczbę. Pogorszy się w niektórych przypadkach sytuacja poszczególnych oddziałów, co może 
wpływać niekorzystnie w jego ocenie, na  pracę tych oddziałów. 
 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapytał, czy jeśli jest te 800.000 tys zł to ile z tych 
środków należało by dołożyć do chirurgii a ile do ginekologii?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew powiedział, że nie jest w stanie na to w tej 
chwili odpowiedzieć.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapytał, czy dr. Drotlef  z oddziału chirurgii jest w 
tej chwil zastępowalny w tej kadrze, która obecnie jest?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że na pewno zacznie się 
dziać na oddziale chirurgii coś niedobrego.  Powiedział, że nie wszyscy ludzie są gotowi 
przejąć funkcję szefa, czyli zająć się prowadzeniem oddziału, z różnych powodów, jedni nie 
są tym zainteresowani a inni po prostu nie mają predyspozycji. Na pewno były kłopot gdyby 
doktor Drotlef odszedł. Powiedział, że na wszystkich oddziałach szpitala, jeśli odejdzie jeden 
lekarz, to zawsze to jest kłopot. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że widzi różnicę miedzy odejściem dr. 
Drotlefa a doktora, który jest 4 czy 5 lekarzem na oddziale chirurgii bo wtedy jest problem 
jedynie z dyżurami, ale jeśli chodzi o zabiegi planowe?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew powiedział, że wszyscy zdają sobie z tego 
doskonale sprawę, że nowy lekarz w szpitalu jest tzw. „magnesem” co przyciąga pacjentów. 
Jeżeli pacjent się pojawia w szpitalu to jest wykonywany kontrakt, jeśli przychodzi lekarz 
tylko na dyżury i nie przysyła swoich pacjentów ze swoich gabinetów to wiadomo, że 
procedury w szpitalu są nie wykonywalne i trudno jest mówić o tym, żeby się oddział 
zbilansował i kontrakt był w jakiś sposób wykonywany. Dlatego starają się pozyskiwać 
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lekarzy, którzy przyjdą nie tylko do pracy, ale również poprzez swoją pracę zawodową w 
swoich gabinetach prywatnych, poza godzinami pracy w szpitalu, będą również kierowali 
pacjentów. Powiedział, że szpital, który ma 126 łóżek i 40 łóżek ZOL-oskich, który na miano 
4500 tys mieszkańców Iłży był by szpitalem uszytym na miarę. Gdyby od kilkunastu lat nie 
pozyskiwali pacjentów z zewnątrz, gdyby nie mieli dobrej marki to szpital dla tak małego 
miasteczka nie miał by racji bytu. Dodał, że społeczeństwo się starzeje, część osób trafia do 
ZOL-u, ale część osób również z tego świata odchodzi, te osoby, które były pacjentami działu 
internistycznego, z roku na rok ilość tych osób się również wykrusza. Zidentyfikowali 
działania po to by móc pozyskiwać kolejnych pacjentów w kwestii wykonywania kontraktów 
w 100%. Jeśli dziś mowa o kontrakcie to kontrakt szpitala w Iłży jest uszyty prawie na miarę.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapytał jak długo szpital może sobie radzić z tym, 
milionem złotych zobowiązań wymagalnych?, oraz jak ocenia to, że rosną zobowiązania 
wymagalne wobec Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew powiedział, że w ubiegłym roku sytuacja 
szpitala na pewno uległa ogromnej poprawie, poprzez wygraną sprawę i środki w kwocie 
około 1.500.000 tys zł, które wpłynęły na konto szpitala. Dzięki tym środkom można było 
uregulować zobowiązania z tytułu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych. To 
zdarzenie było jednorazowe i w najbliższych latach się nie powtórzy, a bardzo uratowało 
sytuacje szpitala, bo za kilka lat wstecz można było zapłacić ZFŚS i na to konto poszła kwota 
około 950.000 tys zł. Zostały zapłacone zobowiązania wymagalne, czyli te zobowiązania 
krótkoterminowe i na pewien okres czasu szpital zyskał spokój. Spokój, czyli to, że nie 
przychodzą monity od poszczególnych wierzycieli, oraz to, że w niektórych przypadkach 
m.in. ZEORK i Gazownia, które nie chcą czekać na środki, bo maja taki system. Oczywiście 
z innymi firmami podpisują układy ratalne, bo nie ma innego wyjścia, ponieważ dzisiaj 
wartość punktów jest za niska, że procedury medyczne realizowane w szpitalach są 
niedoszacowane, jak na każdym zabiegu brakuje to wykonując więcej zabiegów to brakuje 
więcej pieniędzy. Patrząc na to z innej strony to nie sposób jest posiadać oddziały i nie 
wykonywać zabiegów i posiadać koszty stałe w postaci chociażby zatrudnienia osób na 
wydziałach. Dodał, że są minimalne normy zatrudnienia na wydziałach, które spełniają, poza 
wyjątkiem ZOL-u, ponieważ jest zły wzór, żaden zakład w naszym rejonie nie spełnia tych 
wymogów, bo trzeba by było zatrudnić o wiele więcej pielęgniarek do pracy na ZOL-u. W 
ostatnim czasie mieli kontrolę, która wykazała, że normy są spełnione. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapytał czy są jakieś zdarzenia, które mogą mieć 
natychmiastowy wpływ na wynik finansowy szpital, który może nas zaskoczyć?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że w jego ocenie nie ma, 
bo nie ma żadnych spraw sądowych. Oczywiście nie są w stanie wszystkiego przewidzieć, 
codziennie pracują i dokładają wszelkich starań, aby wykonywać ten kontrakt jak najlepiej i 
jak najrzetelniej, aby pacjent otrzymywał tą pomoc. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapytał czy Dyrektor ma pomysł na jakieś zmiany 
w szpitalu, tak by te zobowiązania w szpitalu już nie rosły?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że nie zna takiego 
pomysłu, nawet nie wie czy są takie pomysły. Patrząc na doświadczenie ostatnich 10 lat, 
gdzie sprawuje funkcje dyrektora w tym szpitalu, to takich pomysłów nie było w żadnym 
szpitalu na Mazowszu i kraju. Były próby przekształcania szpitali, które kończyły się każdy 
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wie, czym i jak.  W niektórych przypadkach samorządy próbowały te szpitale po części 
sprzedać i wydzierżawić. W jego ocenie, takie prace i majstrowanie przy SPZOZ nie 
prowadzi do niczego dobrego. Jeżeli ma się zmienić w szpitalu coś, to jedynie szyldem i nic 
więcej się nie zmieni. Jedyne co, to nie obowiązują niepubliczne jednostki minimalne normy 
zatrudnienia. Dodała, że jeżeli w SPZOZ pracują na nocy dwie pielęgniarki to nie wyobraża 
sobie sytuacji by pracowała jedna pielęgniarka i jakaś procedura, bo to się kończy krótko i 
szybko w prokuraturze. Powiedział, że w szpitalu na niektórych oddziałach są po trzy osoby,  
jeśli chodzi o pozostałe oddziały to jest to ograniczone do bezpiecznego minimum. To 
bezpieczeństwo to jest przede wszystkim, pacjenta, personelu i oczywiście zakładu oraz 
właściciela. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapytał o rentę w wysokości 12 tys zł, którą 
wypłaca co miesiąc szpital, jak długo to ma trwać?. 
  
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że jeśli chodzi o rentę, 
którą zaczęli wypłacać już parę lat temu, kolejnym krokiem, który był wykonywany, jeżeli 
chodzi próbę zrobienia regresu, czyli przełożenia roszczenia wobec lekarza, była 
przygotowany taki pozew, sprawa w sądzie skończyła się tym, że lekarz został ukarany 
trzykrotnością pensji, to jest maksymalna wysokość kary zgodna z kodeksem pracy. 
Powiedział, że nie było możliwe udowodnienie wprost winy, że wina ta była winą specjalną 
umyślną, bo tylko w takim a żadnym innym przypadku nie można było by rościć 
dodatkowych pretensji i kosztów finansowych w stosunku do lekarza, który został pozwany. 
W jego ocenie sam fakt, że sąd uznał, że lekarz jest winny trzykrotności pensji to przesądza o 
tym, że ten człowiek był poniekąd winny. Został ponownie przygotowany pozew w stosunku 
do Pana, który tą rentę otrzymuje, na chwilę obecną zawarta jest umowa z kancelarią 
warszawską po to żeby reprezentowała szpital w Iłży, w celu uniknięcia dalszych kosztów z 
wypłacaniem renty. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  zapytał, na jakiej podstawie?  
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że Pan jest w wieku 
emerytalnym i chcą dochodzić kilku spraw.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał czy dyrektor przewiduje w niedługim czasie 
zwrócić się o pożyczkę do Starostwa Powiatowego?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że może zajść taka 
konieczność. Powiedział, że szpital jest jednostką, która wykonuje procedury codziennie i 
dzisiaj nie jest w stanie zaplanować ile osób będzie chorowało za miesiąc lub dwa, oczywiście 
są dane statystyczne gdzie ilość hospitalizacji układa się na jakimś poziomie. Jednak, nie 
chciał by tego robić i będzie robił wszystko by tego uniknąć, ale nigdy takiej sytuacji nikt nie 
może wykluczyć. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał o blok operacyjny, ile średnio pracuje w tygodniu 
i jakie jest obłożenie?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że trudno jest policzyć, na 
pewno nie pracuje 24 godziny na dobę. 
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Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał czy nadal w szpitalu są aktualne rozbudowy, 
przebudowy, wyposażenia bloku operacyjnego?. Zapytał również, o to, czy jeśli zostanie to 
wszystko wykonane, czy wpłynie to na poprawę sytuacji finansowej czy strata nadal będzie 
taka sama?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew powiedział, że wpłynie to na to, że szpital 
z końcem 2017 roku nie zostanie pozbawiony oddziału chirurgicznego i ginekologicznego i to 
na pewno będzie duży sukces. Dodał, że jeśli chcą nadal utrzymywać oddziały zabiegowe w 
szpitalu to muszą być spełnione programy dostosowawcze, które obligują do pewnych rzeczy.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że jeśli zainwestują ileś milionów złotych z 
własnych środków i dalej będzie, to co jest a sytuacja się pogarsza z roku na rok. Zapytał 
dyrektora, czy nie widzi ewentualnie restrukturyzacji, bo po co tyle oddziałów, a o ile się 
orientuje w pewnych szpitalach to nie ma tyle oddziałów, a jeśli nie ma obłożenia na bloku 
operacyjnym, na chirurgii, nie ma na ginekologii czy nie można poszerzyć innych działów 
np.: pediatrii, wewnętrznego, rehabilitacji czy nie można tego jakoś zrestrukturyzować tego 
szpitala, a nie tylko szyld zmienić, żeby to pomogło?. Powiedział, że niebawem będzie chciał 
usłyszeć, co dalej z sytuacją za rok, dwa z Powiatem?. Oczywiście czynnik ludzki trzeba 
rozwiązać by nie zwalniać ludzi tylko, część poprzenosić nawet gdyby zainwestować to może 
w człowieka, że nie była tylko jedna pielęgniarka na oddziale tylko, żeby nie było braków, 
lepiej dołożyć i niech będzie wtedy strata, ale to będzie inwestycja w człowieka i wiadomo, że 
w stosownym czasie się z tego się wyjdzie. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew powiedział, że nie rozumie do końca 
pytania Pana Słomki, dlaczego inwestować w pielęgniarki, gdzie są spełnione minimalne 
normy zatrudnienia skoro, przy minimalnych normach są tak ogromne koszty, a nie ma 
lekarzy. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz zapytał czy szpital we własnym zakresie jest w stanie 
zrobić jakiś sensowny projekt restrukturyzacji, przedstawić jakiś pomysł?. Czy sami by dali 
zrobić taki projekt czy lepiej by zrobiła to jakaś zewnętrzna firma?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że decyzje o tym jak ma 
wyglądać kształt szpitala to podejmuje Zarząd Powiatu z Radą Powiatu, powiedział, że 
jedynie może pewne rzeczy sugerować. Dodał, że jeżeli na dziś są tak odważni, aby 
wykasować oddziały kosztochłonne. To na pewno takim oddziałem są oddziały zabiegowe i 
tak jest w każdy jednym szpitalu. Wtedy w szpitalu pozostaje jedynie pediatria, interna i 
rehabilitacja - poradnie, bo oddziału nie posiada szpital. Jeżeli zaczną kasować internę, która  
dzisiaj na dobrą sprawę jeżeli chodzi o wynik finansowy to jest jeden z wiodących oddziałów, 
bo są dobrze opłacane procedury, to zaraz brakuje lekarza pediatry do porodów, zaczyna być 
pod znakiem zapytania oddział ginekologiczno-położniczy, więc już kasujemy dwa. 
Powiedział, że nie ma takiej chirurgii, która pociągnie tak mocno, żeby utrzymała OIT. Wtedy 
w Iłży zostałby jedynie oddział wewnętrzny i ZOL, trudno by wtedy mówić, że to jest szpital 
wieloprofilowy. Wtedy nasi pacjenci, mieszkańcy powiatu zasilą kolejki oczekujących w 
pozostałych szpitalach. Powiedział, że to jest bardzo trudna decyzja i on takiej decyzji nie jest 
w stanie podjąć, władnym jest Zarząd Powiatu i Rada Powiatu do podjęcia takiej decyzji. 
Trzeba sobie uświadomić to, że dzisiaj najwygodniej było by wykasować te oddziały 
zabiegowe przy okazji OIT i pozbędziemy się problemu, na pewno tak, bo jeśli chodzi o 
wynik finansowy, z którego byśmy zdjęli koszty z tych oddziałów to wynik zdecydowanie by 
się poprawił. 



9 
 

 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że może nie od razu wszystkie oddziały, 
tylko dwa. Powiedział, że miał na myśli ginekologię tak, żeby blok operacyjny nie był 
potrzebny. Dodał, że nikt nie wymaga od dyrektora decyzji tylko jakiś wniosków. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że dyrektor wspomniał, że byłby 
problem z pacjentami tych oddziałów, dlatego, że musieliby zasilić kolejki oczekujących. 
Zapytał czy mamy taką wiedzę, że na chirurgię jest jakiś problem z przyjęciem i trzeba 
czekać czy na ginekologię innych szpitalach?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że dzisiaj poszczególne 
oddziały chirurgia, ginekologia i położnictwo, przyjmują pewną ilość pacjentów. Ci pacjenci 
nie będą mogli zostać przyjęci w tym szpitalu w sensie, że nie będzie oddziału. Dlatego 
musza zasilić kolejki oczekujących, bo nie wszędzie można się z marszu dostać. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że dlatego pyta czy mamy wiedzę o 
kolejkach oczekujących?. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że jeśli chodzi o ginekologię to nie 
widzi problemu, ponieważ w szpitalu na Józefowie w każdej chwili każdą ilość pacjentów 
mogą przyjąć, jest duże obłożenie na oddziale na ulicy Lekarskiej. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że jeśli chodzi o ginekologię i jeśli się w nią 
zainwestuje, to długo nie osiągniemy wskaźników i poprawy sytuacji tak jak to jest w szpitalu 
w Radomiu Poinformował, że czytał artykuł, w którym napisano…”radomianki chcą rodzić 
po ludzku!”, dodał, że zrobią jedno i tak będzie to niewystarczające, ponieważ mało kobiet 
rodzi w Iłży, również nie obłożony jest szpital w Lipsku, Starachowicach itd.. Poprosił Panią 
Skarbnik, o to co by powiedziała, jeśli się nic nie zrobi, to czy nadal będzie taka sytuacja?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że również czytał ten 
artykuł i jeśli chodzi o niego to mówi jasno, że żaden szpital w Radomiu nie spełnia 
oczekiwań, które mają pacjentki. Tylko warszawskie szpitale je spełniają, czyli te szpitale nie 
mają do zaoferowania coś więcej jak szpital w Iłży. Chodzi przede wszystkim o znieczulenie 
zewnątrzoponowe, gdzie godnie pacjentki mogą rodzić bez bólu.  
 
Członek Zarządu Marek Jarosz zapytał, jeśli by tak zlikwidować wspomniane oddziały, 
zostawić wewnętrzny i 14 poradni, to ile trzeba było by zwolnić ludzi?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że to trudne pytanie, ale 
dopiero cos zacznie funkcjonować w kwestii poprawy dopiero po pół roku, bo to jest okres 
trzymiesięcznego wypowiedzenia i trzymiesięcznej odprawy. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, jeśli na oddziale wewnętrznym na ogół jest 
za dużo pacjentów i nie ma gdzie ich położyć, to trzeba zwiększyć kontrakt, pewne sale 
przeznaczyć na te działy gdzie jest zapotrzebowanie, zwiększamy rehabilitacje i cześć 
pielęgniarek przechodzi, część pójdzie na emeryturę. A nawet, jeśli przez jakiś czas będzie 
przerost to wiemy, że za pół roku sytuacja się poprawi.  
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Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że do RIT-u składany był wniosek 
dotyczący rehabilitacji. Zapytał czy jest taki potencjał, taka potrzeba w rejonie działania 
szpitala w Iłży na oddział rehabilitacyjny tylko nie taki jak dzisiaj poradnia tylko oddział?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że tak, ale pierwszy 
problem, z którym będą się borykać to będzie pozyskanie lekarzy rehabilitantów ze stopniem 
specjalizacji po to, aby mogli prowadzić ten oddział. Na dziś takich lekarzy nie ma. Jeśli 
mowa o zapotrzebowaniu to pacjenci na pewno by byli. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapytał czy na rynku jest szansa pozyskania 
takiego lekarza rehabilitacji, który spełnia te warunki, aby prowadzić oddział?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że szansa jest zawsze tylko 
to jest kwestia pieniędzy ile ten lekarz zarobi. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapytał, czy dyrektor wie, dlaczego zadaje mu się 
takie pytania?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że tak wie. Ponieważ z 
roku na rok sytuacja szpitala się pogarsza i powiat, nie chciałby pokrywać straty. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że w zeszłym roku szpital w Iłży 
zakończył rok zyskiem, zapytał skąd się ten zysk wziął?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że w głównej mierze z 
wygranej sprawy. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że dwa lata temu również był niewielki 
zysk, bodajże z powodu nad wykonania. A w tym roku w I połowie wynik jest 260 tys zł na 
minusie, zapytał czy dyrektor miała jakieś dodatkowe zasilenie, czy to jest tylko i wyłącznie 
realizacja planu?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że to jest tylko i wyłącznie 
realizacja planu i po 7 miesiącach wynik jest – 173 tys zł. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że planowana strata to jest 582 tys zł. 
To, że ubiegłe lata były zakończone zyskiem, to były nadzwyczajne wydarzenia, 
spowodowane zapłatą nad wykonań z lat poprzednich. Natomiast sytuacja szpitala wygląda 
tak, że zobowiązań ogółem jest 11 mln zł, z czego 1.050.000 zł to są zobowiązania 
wymagalne, czego nie było na zakończenie poprzedniego roku. Stąd te wymagalne 
zobowiązania niepokoją Zarząd Powiatu. Dlatego pojawiło się pytanie, czy nie będzie 
potrzeby występowania do powiatu o pożyczkę?. Dodał, że obowiązkiem dyrektora jest 
przynosić spokój właścicielowi.  Powiedział, że jeśli dyrektor będzie wykonywał ruchy, które 
będą powodowały, że powiat nie będzie musiał ponosić straty od amortyzacji w perspektywie 
czasu to pewnie by to zadowoliło Zarząd. Teraz jest ważny moment do podjęcia decyzji w 
sprawie wielkich pieniędzy na szpital, 8mln zł gwarantuje, że szpital może dalej 
funkcjonować tak jak funkcjonuje. Jeśli nie wydadzą tych 8 mln zł na blok operacyjny, to nie 
może mieć Dyrektor dwóch oddziałów z końcem roku 2017. Zapytał, czy jeśli wydadzą te 
pieniądze, to jaką dyrektor ma gwarancję, że ten szpital na tych kosztochłonnych oddziałach 
będzie przynosił albo będzie się bilansował, albo przynosił minimalną stratę?.  
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Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że ważnym tematem, jest 
zabezpieczenie bezpieczeństwa zdrowotnego mieszkańcom powiatu. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk odpowiedział, że to jest obowiązek Wojewody a 
nie powiatu radomskiego. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew powiedział, że dziś tego nie wiemy, bo 
mamy 52 zł za punkt. Powiedział, że walczą ze związkiem o podniesienie tej stawki. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że kilku lat nie ma odniesienia wartości 
kontraktów i to jest podstawa. Nie ma co zakładać, że w przyszłym roku będzie kontrakt za 
punkt 65 zł, i wtedy będą większe pieniądze, bo to nie ma sensu. Ponownie zapytał, co zrobić, 
aby nie było dalej takiej sytuacji. Jeśli wydadzą te 8 mln i będą lepsze oddziały to i tak więcej 
dzieci się nie urodzi. Może przyjdzie więcej kobiet, to musi być kompleksowa obsługa i 
dodatkowe pieniądze. Sprawa oddziału chirurgii, na którym się opiera blok operacyjny, trzeba 
się zastanowić nad tym, czy chirurgia jest potrzebna, ponieważ nie ma problemów z 
przyjęciem w innym szpitalu na ten oddział. I to jest wizja, troska o szpital, a nie o to tylko, 
żeby przetrwać kolejny rok czy dwa. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew powiedział, że jego wizją nie jest to, aby 
zamykać oddziały i oddawać pieniądze innym szpitalom, bo fundusz nie będzie 
zainteresowany tym, by te pieniądze w jakiś inny sposób przekazać. Powiedział, że prowadzi 
różne rozmowy z funduszem i myśli, że te kontakty mimo zmieniającej się dyrekcji to nie są 
najgorsze, bo przecież powstają nowe poradnie, dodał, że kontrakt był na tych oddziałach 
mniejszy, jednak walczył o to i został on zwiększony. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że wymagają od dyrektora, którego 
powołali, żeby prowadził szpital w kierunku najlepiej zbilansowania się i to jest obowiązek 
dyrektora. Zapytał, dlaczego szpitale zwoleński, przysuski, kozienicki nie przynoszą straty?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że trudno mu jest 
powiedzieć, że to są szpitale, jak jest szpital z jednym oddziałem to tylko w nazwie jest 
szpitalem. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapytał, co należałoby zrobić nawet 
kontrowersyjnego, żeby poprawić kondycję finansową szpitala. Jeśli nie było by, 
kosztochłonnych oddziałów, to nie było by również wydatków inwestycyjnych aż tak 
olbrzymich, było by to dla dobra finansów tego szpitala. Jaka alternatywa?. Oddział 
rehabilitacji. Ale to chcą słyszeć jak można ten szpital zrestrukturyzować. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew powiedział, że próbowali zrobić oddział 
geriatrii, ale fundusz nie jest tym zainteresowany. Po rozmowach z funduszem nie ma na dziś 
żadnych wolnych środków na podpisywanie i zawieranie umów oraz na ogłaszanie nowych 
konkursów.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że jeśli szpital myśli o restrukturyzacji, 
na przykład o pozbyciu się jakiegoś oddziału, może już myśleć o rozmowach z innym 
szpitalem, który chętnie powiększy by swój oddział o ten oddział likwidowany, na zasadzie 
dogadania się i na to fundusz na pewno by pozwolił. 
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Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że jak nie zrobią nic to za jakiś czas można 
utracić płynność finansową w powiecie. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że ten dług 11 mln zł jest ich długiem. 
Szpital nie jest w stanie poradzić sobie ze spłatą tych 11 mln, bo nie jest w stanie generować 
takiego zysku. Zapytał, jakie jest zadłużenie całego Powiatu?. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że 13.200.000 zł na koniec II 
półrocza. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew powiedział, że oczekiwania, jakie 
pokładają w nim są jak najbardziej słuszne i zasadne i takie powinny być. Powiedział, że są 
rzeczy, jakie zrobili w ciągu ostatnich lat, nie zrobili wyniku dodatniego, że jest zysk, ale 
zostało zahamowane coś, co rosło lawinowo. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że nie jest dobrze, ale chcą by szpitale 
Powiatowe były w tej średniej tych wszystkich szpitali powiatowych a one wyglądają lepiej 
niż nasze oby dwa. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew powiedział, że dziś nie jest w stanie 
ocenić, co będzie za rok czy dwa. Ponieważ sytuacja zdrowia jest ciężka i tych środków jest 
za mało. Powiedział, że robi wszystko, by związać koniec z końcem. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz zapytał, jaka jest stawka wyżywienia na osobę dziennie?. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew odpowiedział, że stawka jest nieco 
wyższa niż w ościennych szpitalach, ponieważ jest dopasowana do pacjenta i zajmuje się tym 
firma zewnętrzna. Dokładnej liczy teraz nie pamięta, ale wychodzi około 13 zł. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał Wicestarostę, czy wpływa, co miesiąc informacja 
od dyrektorów szpitali dotycząca sytuacji finansowej?. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas odpowiedział, że tak wpływa do Wydziału 
Zdrowia. 
 
Dyrektor SPZZOZ Szpital w Ił ży Deja Zbigniew powiedział, że podał taką informację. 
Wspomniał, że była propozycja Pana Jarosza w kwestii zrobienia audytu zewnętrznego i 
firma, która mogłaby przygotować projekt restrukturyzacji i później go wdrożyć. Powiedział, 
że takie programy na przełomie 10 lat były dwukrotnie robione, niektóre rzeczy dało się 
zrealizować i zrobili to.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zaprosił kolejnego dyrektora na rozmowę, mówiąc 
że Zarząd Powiatu jest przejęty sytuacją obydwu szpitali, a zwłaszcza szpitala w Pionkach. 
Stąd pytanie jak Pan ocenia sytuacje szpitala, czy ma Pan jakieś plany, aby było lepiej?. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że sam fakt, że Pan wystąpił o 
pożyczkę do Starosta oraz uzasadnienie jakie było do udzielenia tej pożyczki, oczywiście daje 
już pogląd na sytuację finansową szpitala. Poprosił o przedstawienie w perspektywie 
najbliższych 6 miesięcy sytuacje finansową, czy te 700.000 zł, jeśli Zarząd Powiatu podejmie 
decyzję i Rada Powiatu się zgodzi czy to rozwiązuje problem finansowy szpitala? 
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Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że te 700.000 zł, o które 
wystąpił zawiera zobowiązania bardzo pilne, przede wszystkim Przedsiębiorstwo Wodno 
Kanalizacyjno Ciepłownicze Pionki Sp. z o.o., gdzie obiecał, że będzie spłacał w ratach, 
jednak otrzymał pozew do sądu, stąd konieczność zapłaty. Dodatkowo są zobowiązania do 
szpitala na Józefowie. Te 700.000 zł w jakiś sposób pozwoli, powrócić do płynności 
finansowej.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że nadal pozostaje prawie milion 
złotych?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że ten milion zł to 
zobowiązania, które nie są krótkoterminowe. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że jest napisane 1.700.000 zł 
zobowiązania wymagalne na dzień 30 czerwca. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander powiedział, że tak, ale te 1.700.000 zł 
zakładają, że te zobowiązania zawierają również podatki i ubezpieczenia, które co miesiąc są 
opłacane. Nie ma zaległości, jeśli chodzi o zobowiązania publiczno –prawne, one są płacone 
na bieżąco. One nie są przeterminowane, dodał, że regulują je. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że wymagalne w zestawieniu są tylko i 
wyłącznie z tytułu dostaw i usług. Publiczno-prawne, rzeczywiście są regulowane, mają 
podpisane porozumienia, a nazwa wymagalne oznacza po terminie płatności. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że jeśli udzielą tych 700.000 zł, to czy 
rozwiąże to problem na rok, dwa czy to będzie tylko krótki okres kwartału i może będzie 
potrzeba kolejnego zastrzyku finansowego. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander powiedział, że po raz pierwszy ubiega 
się o pożyczkę od Starostwa, ponieważ pierwszy raz jest taka sytuacja. Dodał, że w I połowie 
2017 rok kredytu ulegają już spłaceniu i to pozwoli na większy przychód. W tej chwili mają 
taką sytuację, że trwa spór sądowy z NFZ o ponad 200.000 zł za nad wykonania. Nie wie czy 
jest taki szpital, który wszystko na bieżąco reguluje, to nie jest fabryka, gdzie można sobie 
uruchomić każdą zmianę. Przykładem jest ZOL, który jest nowoczesny, ale nie mogą się 
doprosić od NFZ, żeby dołożył 36 łóżek. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek  Margas powiedział, że na przestrzeni lat od 2012 do końca 
I półrocza 2016 roku ta płynność finansowa na niekorzyść wzrosła o 2.500.000 zł w tej chwili 
jest to 4.500.000 zł. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander powiedział, że koszty wzrosły, wiele 
rzeczy jest, które wpływają na wzrost tych zobowiązań. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że jest teraz duży problem na 
ginekologii i w dalszym ciągu nie ma lekarza z II stopniem specjalizacji, jak długo to będzie 
trwać?. 
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Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że on sam i jego 
zastępca przeprowadzili około 50 rozmów z potencjalnymi lekarzami. To nie jest takie proste, 
aby kogoś ściągnąć. Sprawa na pewno się odwróci, ponieważ 5 września ma Pani doktor 
Grochowska zabieg okulistyczny i obiecała , że wróci do pracy. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapytał, kiedy to może nastąpić?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że około 10, 15 
września.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapytał, jeśli chodzi o chirurgię, gdzie wiodącym 
lekarzem jest dr. Jakubowski, czy na dzień dzisiejszy jest w tym zespole osoba, która jest w 
stanie go zastąpić?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że jeśli chodzi o 
chirurgię to mają pełną obsadę, wszyscy lekarze z II stopniem specjalizacji, więc nie ma 
żadnego problemu. Ostatnio przyjęli nawet nowego lekarza chirurga. Jedynym mankamentem 
to jest lekarz pediatra. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że jak się patrzy na straty w ogóle 
ginekologii, pomijając już sytuację, jaka jest, to na dobrą sprawę około 40% straty to jest 
oddział ginekologiczny, i co dalej?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że tak zgadza się z tym. 
Powiedział, że nigdy nie było tak, że ten oddział ginekologiczny przynosił zysk. To jest taka 
specyfika tego oddziału, procedury są słabo wycenione, a koszty są bardzo duże. Doszła tu 
również taka sytuacja, że od miesiąca nie przyjmują pacjentek, które by chciały rodzić, ze 
względu na brak neonatologa. Powiedział, że na pewno nie wróci to do takiej sytuacji, ze 
będą mówić, że ginekologia będzie przynosiła zyski, to absolutnie, bo jest to niemożliwe. Nie 
ukrywa, że trzeba się zastanowić, a raczej podjąć bardzo poważną decyzję, bo jeśli by miał 
pieniądze na wypłacenie odszkodowań lekarzom i położnym, to by się bardzo poważnie 
zastanowił, mimo że jest to bardzo niepopularna decyzja, nad likwidacją tego oddział lub 
ograniczenia tego oddziały tylko do ginekologii, ale to też są duże koszty. Dodał, że teraz 
wiodącym szpitalem z oddziałem ginekologiczno-położniczym, jest  szpital na Tochtermana, 
który przyjmuje najwięcej porodów. Jest problem z lekarzami, nie ma neonatologów, na teraz 
potrzebuje dwóch anestezjologów, jednego ginekologa, dwóch neonatologów i naprawdę nie 
ma tych lekarzy. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że w tym roku zaskoczyła ich sytuacja 
z odszkodowaniem, które szpital musiał wypłacić. Zapytał czy są sytuacje, które mogą nas 
podobnie zaskoczyć?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że jest jedna sprawa w 
sądzie, gdzie pacjentka pozwała szpital o uszkodzenie barku noworodkowi. W opinii szpitala 
jest to absolutnie, żeby to zdarzenie miało miejsce w tym szpitalu. Poinformował, że 
pacjentka z noworodkiem została wypisana do domu w bardzo dobrym stanie. Innych zdarzeń 
nie ma. 
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Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że sytuacja finansowa z roku na rok, 
gdzie już dwa lata temu była pokrywana strata 290.000 zł, a ostatnio 216.000, a jeśli trafi się 
kolejna sprawa, a wiele na to wskazuje, przynajmniej na ten moment. Zapytał, czy gdyby 
dyrektor szukał jakiegoś pomysłu na zmianę tej tendencji, jeśli chodzi o wynik finansowy, 
pomijając już ginekologię, o której wspominał, czy są jeszcze jakieś inne działania, które 
można było by wykonać. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że myśli bardzo 
poważnie o wzmocnieniu oddziału chirurgicznego i ma tu na myśli zatrudnienie jeszcze 
jednego lekarza – urologa, ponieważ sprzęt, który planują zakupić o wartości 100.000 zł, 
pozwoli na rozszerzenie oferty o urologię, gdzie będą wykonywać zabiegi, a są chętni 
pacjenci. I to było by na pewno wzmocnieniem. Jeśli w przyszłości by to wszystko dobrze 
ruszyło to chciałby zrobić pododdział urologiczny w ramach chirurgii. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że dyrektor zakłada tak, a oddział 
chirurgiczny, do tej pory również przynosi straty. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że jeśli NFZ inaczej by 
finansował, to była by całkiem inna sytuacja.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że nie przekonuje go te 700.000 zł 
pożyczki, ponieważ uważa, że ona odłoży tylko na jakiś czas kłopoty finansowe. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander powiedział, że kłopoty finansowe były 
i będą, oczywiście to wszystko wyważają, bo to nie sztuka prosić o 1.500.000 zł to trzeba 
jeszcze spłacić. Dodał, że zobowiązuje się te 700.000 zł, regularnie spłacać. Poinformował, że 
prowadzi rozmowy z PWKC, w celu ograniczenia kosztów, odnośnie solarów. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapytał czy to, że wystąpił o pożyczkę do 
Starostwa to jest kwestia tańszego pożyczenia pieniędzy czy to jest kwestia braku zdolności?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że tylko i wyłącznie 
tańszego pożyczenia pieniędzy. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał, ile kredytu ma na dzisiaj szpital?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że 1.065.000  zł. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał, czy jeśli poczynią inwestycje i wydadzą 8 mln 
zł, czy to wpłynie na poprawę sytuacji finansowej szpitala?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że zdecydowanie tak, 
ponieważ nie będą uciekać pacjenci, ponieważ oddział chirurgii dotychczas odstrasza 
pacjentów.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że gdyby rozważyć restrukturyzację szpitala i 
likwidacje oddziału ginekologii i chirurgii to niepotrzebna jest budowa bloku operacyjnego 
itd., a w to miejsce zagospodarować ludzi i rozważyć oddział rehabilitacji czy inne działy 
typu ogólny. 
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Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że miał pomysł, który 
wcześniej uzgadnia z Zarządem Powiatu, na pewno rehabilitacja będzie na ul. Harcerskiej i 
powstanie tam oddział 40 łóżek, dodatkowo poradnie rehabilitacyjne, a internę można by było 
przenieść na ul. 15 stycznia. Głównym mankamentem szpitala jest to, że jest on rozproszony 
po całym mieście i większość urządzeń jest razy 3. Iłża na pewno ma przewagę, bo wszystko 
ma zlokalizowane w jednym miejscu, to są koszty. Powiedział, że w szpitalu w Pionkach 
oddział chirurgii absolutnie musi być, ponieważ jest tu zakład, który produkuje amunicje, 
były przypadki wybuchów, dlatego ze względu na bezpieczeństwo mieszkańców to musi być 
ten oddział. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał, w ilu procentach jest obciążenie bloku?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że w tej chwili robione 
są zabiegi i metodą laparoskopową i tradycyjną. Trudno powiedzieć ile dokładnie, bo bardzo 
dużo robi się zabiegów, a pacjenci czekają kilka miesięcy na zabieg. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że jako Zarząd muszą się o to martwić, bo 
zainwestują kilka milionów własnych środków, a nie ulegnie to poprawie, jeśli chodzi o 
koszty, to nie dadzą rady. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander powiedział, że trzeba coś robić i 
wierzy, że będzie to bardzo dobry szpital. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że zadaje te pytania, bo są trudności i na 
pewno nie będzie łatwiej, jakie przedsięwziąć sprawy, aby złagodzić te dolegliwość 
finansową. Powiat, to przecież też jest określony podmiot, który nie ma za dużo pieniędzy. I 
odpowiedzialni są za wszystko. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander powiedział, że rozumie i też ma 
określoną sytuację, a przecież każdy organ założycielski pomaga swoim szpitalom. Dodał, że 
gdyby pozwolono komercyjnie przyjmować im pacjentów do ZOL-u, to jest kolejka ponad 
100 pacjentów z całego Mazowsza, to na pewno by poprawiło sytuację, ale na dzisiejszy 
dzień przepisy nie pozwalają tego robić. Powiedział, że pacjentów ma w granicach 50.000 zł 
miesięcznie, to co to jest. Poprosił o pozytywne pochylenie się nad decyzją udzielenia tej 
pożyczki dla szpitala w Pionkach. Dodał, że bardzo potrzebują tych 700.000 zł, ponieważ 
zaczynają się stawać niewiarygodnymi, ponieważ wszędzie podają, że pieniądze we wrześniu 
przekażą do PWKC, dwóm szpitalom, krwiodawstwu, bo tam są zaległości. Jeżeli chodzi o 
dostawców to nie są to szokujące kwoty. Największa zaległość jest dla szpitala na Józefowie i 
wynosi 123.000 zł i do radomskiego szpitala 219.000 zł, PWKC 345.000 zł. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapytał, co zamierza dyrektor za te 700.000 zł 
uregulować?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że za te pieniądze 
zamierza oddać PWKC, część dla szpitala radomskiego, do szpitala na Józefowie całość, do 
krwiodawstwa i to wszystko się poukłada. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk z rozmowy wynika, że rozważałby Pan Dyrektor 
nawet likwidację ginekologii, ale wtedy blok operacyjny, na który trzeba wydać bardzo dużo 



17 
 

pieniędzy byłby zrobiony tylko dla chirurgii to, jaki wtedy byłby wynik na chirurgii w 
przypadku tego, gdzie blok służył by tylko jednemu oddziałowi?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander wynik był by dużo większy, ponieważ 
była by dużo większa przepustowość i nie było by dwóch bloków operacyjnych i koszty były 
by mniejsze również cała obsada i wszystkie koszty szłyby tylko w jeden oddział. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapytał dyrektora, czy taką najbardziej męczącą 
zaległością jest PWKC?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że tak. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas odniósł się do dyrektora, który mówił, że koszt  
likwidacji ginekologii to jest 1.500.000 zł, a posiada pismo, podpisane przez dyrektora rok 
temu, gdzie zostały pokazane te koszty i wychodzi 400.000 zł. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Gawlik Aleksander odpowiedział, że to wszystko się 
zmienia. 
 
 
Po przeprowadzonych rozmowach z obydwoma dyrektorami szpitali Starosta Radomski 
podsumował następująco powyższą dyskusję. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że Zarząd Powiatu podjął decyzję o 
przeprowadzeniu i wykonaniu programu restrukturyzacji obu szpitali powiatowych i 
przeznaczy na ten cel środki.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 34/2016 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
przeniesienie w planie wydatków PCPR w Radomiu i zagospodarowanie oszczędności w 
kwocie 1.960 złotych powstałych w § 4040 z przeznaczeniem na zakup usług pocztowych. 
 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na dokonanie przeniesień w planie wydatków PCPR w 
Radomiu, i zagospodarowanie powstałych oszczędności w kwocie 1.960 zł z przeznaczeniem 
na usługi pocztowe. 
 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w przedmiotowej sprawie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 35/2016 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów i 
wydatków budżetu powiatu w dziale 852 o kwotę 22.576 złotych z przeznaczeniem na 
zapewnienie opieki i wychowania dziecka z terenu powiatu tatrzańskiego.  
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Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powiedział, że kolejny wniosek również dotyczy 
PCPR. Dotyczy dokonania zmian w budżecie, gdzie pieniądze przechodzą na dzieci, które są 
z powiatu tatrzańskiego. 
 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie zwiększenia dochodów i 
wydatków budżetu powiatu w dziale 852 o kwotę 22.576 złotych z przeznaczeniem na 
zapewnienie opieki i wychowania dziecka z terenu powiatu tatrzańskiego.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6  porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 36/2016 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
przeniesienie w rozdziale 85201 kwoty 25.160 złotych z powiatu szydłowieckiego na powiat 
lipski. 
 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że kolejny wniosek także z PCPR, 
dotyczy przesunięcia między powiatem szydłowieckim a powiatem lipskim dotacji, który jest 
kierowany na sesje Rady Powiatu. 

 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 37/2016 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
przeniesienie w rozdziale 85204 kwoty 5.300 zł. z Gminy Miasta Radomia na powiat 
wołomiński.  
 

 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że wniosek również z PCPR, dotyczy 
rodzin zastępczych, wyrażenia zgody na dokonanie przeniesień w budżecie z Gminy Miasta 
Radomia na powiat wołomiński.  
 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie wyrażenia zgody na 
przeniesienie w rozdziale 85204 kwoty 5.300 zł. z Gminy Miasta Radomia na powiat 
wołomiński.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 38/2016 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
przeniesienie rozdziale 85202 kwoty 12.100 złotych z przeznaczeniem na zakup zamiatarki 
drogowej w DPS w Krzyżanowicach.  
 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że wniosek dotyczy zakupu zamiatarki  
drogowej dla DPS w Krzyżanowicach z oszczędności w kwocie 12.100 zł.  
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie wyrażenia zgody na 
przeniesienie rozdziale 85202 kwoty 12.100 złotych z przeznaczeniem na zakup 
zamiatarki drogowej w DPS w Krzyżanowicach.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 39/2016 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
zwiększenie dochodów w kwocie 2.536 zł. w rozdziale 85324 oraz wydatków o kwotę 2.536 
złotych w rozdziale 85218 z przeznaczeniem na promocję programu „Aktywny samorząd” w 
formie komunikatu radiowego.  
 
 
Wniosek PCPR, który dotyczy wyrażenia zgody na promocje programu z PFRON-u 
„Aktywny samorząd” . 
 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie 
dochodów w kwocie 2.536 zł. w rozdziale 85324 oraz wydatków o kwotę 2.536 złotych w 
rozdziale 85218 z przeznaczeniem na promocję programu „Aktywny samorząd” w 
formie komunikatu radiowego.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 40/2016 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów i 
wydatków budżetu powiatu o kwotę 700 złotych w rozdziale 85202 z przeznaczeniem na 
udział mieszkańców DPS w Jedlance w imprezie turystyczno – sportowej. 
 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że wniosek również z PCPR, który 
dotyczy wprowadzenia darowizny w kwocie 700 zł z przeznaczeniem na spływ kajakowy dla 
mieszkańców DPS w Jedlance. 
 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie zwiększenia dochodów i 
wydatków budżetu powiatu o kwotę 700 złotych w rozdziale 85202 z przeznaczeniem na 
udział mieszkańców DPS w Jedlance w imprezie turystyczno – sportowej. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 41/2016 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie przeniesienia wydatków w 
kwocie 11.700 zł. w DPS w Jedlance.  
 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że to kolejny wniosek z PCPR, który 
dotyczy również przeniesień wydatków w planie DPS w Jedlance na zabezpieczenie odprawy 
po zmarłej pracownicy oraz zakupu materiałów BHP. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w przedmiotowej sprawie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 42/2016 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie przeniesienia wydatków w 
kwocie 14.968 zł. w DPS w Jedlance i wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego 
„Wykonanie przyłącza gazowego wraz z projektem z DPS Jedlanka” oraz dokonania 
zmiany w WPF poprzez wprowadzenie tego zadania na lata 2016-2019 oraz zwiększenie 
wydatków na nie o łączną  kwotę 70.936 zł.   
 
 
Wniosek PCPR, który dotyczy wykonania przyłącza gazowego w DPS w Jedlance. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że będzie to inwestycja. Do WPF 
zostaną wprowadzone na okres 4 lat środki w kwocie 70.936,00 zł. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie przeniesienia wydatków w 
kwocie 14.968 zł. w DPS w Jedlance i wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego 
„Wykonanie przył ącza gazowego wraz z projektem z DPS Jedlanka” oraz dokonania 
zmiany w WPF poprzez wprowadzenie tego zadania na lata 2016-2019 oraz zwiększenie 
wydatków na nie o łączną  kwotę 70.936 zł.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 43/2016 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów i 
wydatków budżetu powiatu o kwotę 81.437 złotych z przeznaczeniem na wynagrodzenia 
koordynatora zatrudnionego na umowę o pracę oraz koordynatorów zatrudnionych na 
umowę zlecenie.  
 
 
Wniosek PCPR, który dotyczy zwiększenia dochodów z dotacji celowej i wydatków w 
budżecie o kwotę 81.437 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenie dla koordynatorów rodzinnej 
pieczy zastępczej. 
 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w przedmiotowej sprawie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2016 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie zmniejszenia w WPF na lata 2016 – 2018 o 
kwotę 98,22 zł. łącznych nakładów finansowych na realizację przedsięwzięcia „Projekt ASI 
– Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla aktywizacji społeczeństwa 
informacyjnego w zakresie e- administracji geoinformacji”. 
 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie zmniejszenia w WPF na lata 
2016 – 2018 o kwotę 98,22 zł. łącznych nakładów finansowych na realizację 
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przedsięwzięcia „Projekt ASI – Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla 
aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e- administracji geoinformacji”. 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że ten wniosek dotyczy Projektu ASI, 
do którego została podpisana umowa partnerska, wynika to z przesunięć realizacji między 
2017 a 2018 rokiem. W 2017 zwiększy się o 103.138,39 zł a w 2018 zmniejsza się o kwotę -
103.236,61 zł. Cały projekt na razie zmniejszy się o 98 zł i to są przeniesienia w WPF, które 
muszą być dostosowane do umowy. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu  wyraził zgodę w sprawie zmniejszenia w WPF na lata 2016 – 2018 o 
kwotę 98,22 zł. łącznych nakładów finansowych na realizację przedsięwzięcia „Projekt 
ASI – Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla aktywizacji społeczeństwa 
informacyjnego w zakresie e- administracji geoinformacji”. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2016 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia wydatków o 125.000 złotych z przeznaczeniem na 
sfinansowanie opłat za energię elektryczną, wodę i gaz CKZiU w Chwałowicach oraz 
CKZiU w Pionkach.  
 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że wniosek dotyczy wystąpienia 
CKZiU w Chwałowicach i w Pionkach o dodatkowe pieniądze w kwocie 125.000 zł z 
przeznaczeniem na energię, wodę i gaz, ponieważ brakuje im środków. Źródło pokrycia to 
7.374.00 będzie przeniesione z informatyzacji szpitala a 117.626,00 z wolnych środków. 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie zwiększenia wydatków o 
125.000 złotych z przeznaczeniem na sfinansowanie opłat za energię elektryczną, wodę i 
gaz CKZiU w Chwałowicach oraz CKZiU w Pionkach.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2016 
Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w sprawie zwiększenia 
dochodów i wydatków w rozdziale 85321 o kwotę 37.600 złotych z przeznaczeniem na 
wypłaty nagród dla pracowników Zespołu.  
 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że wniosek dotyczy przekazania przez 
Powiaty środków dla Zespołu. Są to te pieniądze wynikające z podpisanych porozumień ze 
wszystkimi powiatami, gdzie każdy powiat partycypuje w kosztach nagród zespołu. Dodała, 
że nas Powiat już przekazał 19.400,00 zł, a teraz wszystkie pozostałe powiaty odpowiednim 
udziałem procentowym, w stosunku do wydawanych ilości orzeczeń przekazują środki własne 
na dofinansowanie jednostki.. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie zwiększenia dochodów i 
wydatków w rozdziale 85321 o kwotę 37.600 złotych z przeznaczeniem na wypłaty 
nagród dla pracowników Zespołu.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2016 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu 
przyznawania nagrody rocznej kierownikowi samodzielnego publicznego zespołu zakładów 
opieki zdrowotnej oraz wzoru wniosku o przyznanie tej nagrody.  
 
 
Wicestarosta Leszek Margas wspomniał, że na początku roku była rozmowa dotycząca 
zmiany regulaminu nagród dla Dyrektorów szpitali. Uznali, że najważniejszą zmianą jest 
taka, że Przewodniczący Rady Społecznej będzie musiał złożyć wniosek o nagrodę do 30 
września, a Zarząd będzie musiał podjąć decyzje, gdzie wypłata musi nastąpić do 15 grudnia 
za rok poprzedni. Został również rozszerzony katalog przyznawania nagrody rocznej.  
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie podjął uchwałę Nr 226/2016 w sprawie określenia 
szczegółowych zasad i trybu przyznawania nagrody rocznej kierownikowi 
samodzielnego publicznego zespołu zakładów opieki zdrowotnej oraz wzoru wniosku 
o przyznanie tej nagrody. Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2016 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie ustalenia Samodzielnemu Publicznemu 
Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Pionkach nieoprocentowanej pożyczki w wysokości 700.000 
złotych z przeznaczeniem na spłatę wymagalnych zobowiązań z tytułu dostaw i usług.  
 
 
Wicestarosta Leszek Margas powiedział, że to jest temat, który już został wspomniany. 
Dyrektor szpitala z Pionek wystąpił z wnioskiem o udzielenie pożyczki w kwocie 700.000 zł 
tłumacząc, że jest to bardzo pilna sprawa. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że jeśli chodzi o warunki to okres 
spłaty na trzy lata, pożyczka nie oprocentowana. Spłata w ratach miesięcznych, gdzie I rata 
będzie wynosiła 19.600 zł spłata od stycznia 2017 roku, a pozostałe 35 rat będzie po 19.440 zł 
na miesiąc. Uważa, że nie jest to duże obciążenie dla szpitala. Powiedziała, że jest jeszcze 
kwestia przygotowania umowy. Dodała, że ten wniosek pociąga za sobą to, że do uchwały 
budżetowej, która będzie przygotowywana na najbliższą sesję Rady Powiatu zostanie 
wprowadzony limit maksymalny dla Zarządu do udzielania tej pożyczki. Po sesji Rady 
Powiatu, na następny Zarząd, zostanie przygotowane upoważnienie dla członków Zarządu do 
udzielenia takiej pożyczki. 
 
 
Wicestarosta Leszek Margas zapytał czy ten limit to będzie 700.000 tys zł?. 
 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska  odpowiedziała, że tak, limity są do takiej wysokości 
do jakiej jest udzielana pożyczka. 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie ustalenia Samodzielnemu 
Publicznemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Pionkach nieoprocentowanej pożyczki w 
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wysokości 700.000 złotych z przeznaczeniem na spłatę wymagalnych zobowiązań z 
tytułu dostaw i usług. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad –Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2016 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków 
budżetu powiatu w rozdziale 85333 o kwotę 24.644 złote z przeznaczeniem na 
wynagrodzenia osobowe dla dwóch pracowników. 
 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że Powiatowy Urząd Pracy w 
Radomiu realizuje projekt, który jest finansowany ze środków unijnych i przepisy wskazują, 
że można część środków z kosztów pośrednich przeznaczyć na wynagrodzenia dla 
pracowników. Powiedziała, że w ramach tych pieniędzy zatrudnili dwie osoby, są to 
pieniądze, które są refundowane z funduszu pracy do budżetu i będą wypłacane 
wynagrodzenia. Dlatego są wprowadzane dochody i zarazem zwiększają wydatki. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał czy te pozyskane środki z tego projektu, to czy ta 
cała kwota jest przeznaczona na wynagrodzenie?. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że to jest projekt, który jest 
realizowany przez fundusz pracy, więc cała ta kwota nie przechodzi przez budżet, tylko te 
koszty związane z wynagrodzeniami. Jeżeli robią jakiekolwiek zakupy to robią to 
bezpośrednio z funduszu pracy. 
 
 
Więcej pytań i uwag nie było. 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu w rozdziale 85333 o kwotę 24.644 
złote z przeznaczeniem na wynagrodzenia osobowe dla dwóch pracowników. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad – Rozpatrzenie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że przygotowany wniosek to 
konsekwencja tego co jest już przyjęte w uchwale budżetowej czyli po zmniejszeniu do 
zaciągnięcia planowany kredyt 2.100.000 zł, kredyt będzie spłacany przez trzy lata, 
zabezpieczeniem kredytu będzie weksel in-blanco, spłaty będą z dochodów własnych 
powiatu. Dodała, że musi być oddzielna uchwała merytoryczna, bo wyłączną kompetencją 
Rady Powiatu jest zaciąganie kredytów długoterminowych, dlatego uchwała musi być 
przekazana na Radę Powiatu. 
 
 
Uwag i pytań nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zaciągnięcia kredytu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad – Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2016 rok i zmian w 
planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej.  
 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że przygotowany projekt zawiera 
zmiany, które są wynikiem poprzedniego Zarządu Powiatu. Pierwsza zmiana to jest 
wprowadzenie 50.000,00 zł z rezerwy ogólnej, są to środki przeznaczone dla Wydziału 
Promocji na dodruk folderu przyrodniczego, aktualizację strony internetowej oraz wsparcie 
wydarzeń gospodarczych oraz zakupu większej ilości materiałów promocyjnych. Kolejna 
zmiana to wprowadzenie 22.000,00 z przeznaczeniem na wypłatę odprawy dla nauczyciela w 
CKZiU w Chwałowicach. Następna zmiana dotyczy działu 852 , w dziale tym wprowadzają 
po stronie dochodów i wydatków kwotę 32.060,00 zł, są to środki, które pochodzą od 
Wojewody i przeznaczone są dla Środowiskowego Dom Samopomocy. Wprowadzają te 
środki na § 4300 tam gdzie są finansowane usługi dowozu uczestników. Dodała, że ta kwota 
uwolni środki własne powiatu, które są zaangażowane. Wojewoda dołożył te środki do tej 
placówki, bo zwiększyła się stawka na jednego uczestnika, tym samym nie zostaną 
wykorzystane środki Powiatu, które były zabezpieczone na dowóz. Ostatnia zmiana dotyczy 
PCPR, gdzie przenosi się tam oszczędności na paragrafach w łącznej kwocie 3600 zł z 
przeznaczeniem na zakup usług pocztowych. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie podjął uchwałę Nr 227/2016 w sprawie zmian w 
planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2016 rok i zmian w planie finansowym 
zadań z zakresu administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 23/2016 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie deklaracji udzielenia 
Gminie Miasto Pionki pomocy finansowej na realizację zadania pn. „Przebudowa ulicy 
Fabrycznej na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 787 (ul. Kolejowa) do 
skrzyżowania z drogą powiatową nr 3523W (ul. Wspólna) oraz rozbudową ul. Fabrycznej 
na odcinku od wskazanej wyżej drogi powiatowej nr 3523W (ul. Wspólna) do drogi 
powiatowej nr 3522W (ul. Polna)” w ramach programu pn. „Program rozwoju gminnej 
i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”. 
 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że wniosek dotyczy pomocy 
finansowej dla Miasta Pionki. Powiedział, że zostały wytypowane dwie nasze drogi na 
„schetynówki” mianowicie w Jastrzębi: Brzóza-Radom oraz w Wierzbicy: Polany –
Krzyżanowice na rok 2017 z tym, że wnioski musza być złożone do 15 września br. Dodał, że 
bardzo istotnym załącznikiem do wniosku jest uchwała intencyjna, a później porozumienie o 
pomocy finansowej. W tym roku jest bardzo ściśle respektowana i wyceniana sprawa 
współpracy. Największą ilość punktów, czyli 5 dostaje się, wtedy jak jest 100% zadania, 
gdzie Wojewoda daje 50% i Powiat 50%, ale jak z tych 50% będzie pochodziła od Gminy 
połowa lub więcej to wtedy jest maksymalna ilość punktów. Oczywiście niekiedy są to duże 
pieniądze i nie stać na to gminy czy powiaty. Poinformował, że stworzyli taką formułę, żeby 
wzajemnie sobie pomagać tak, że Powiat daje gminie 50% tego ich udziału, oni mają 
maksymalną ilość punktów, to stanowi to dużą kwotę. Zadania Powiatu są tak kosztowne, że 
te ich 50% naszego udziału, czyli 25% wartości zadania to jest np. ponad 1 mln zł i dogadują 
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się tak, że podpisują porozumienia, ale żeby jeszcze oprócz  tego, że dają sobie punkty duże 
to chcą na tym wychodzić do przodu. Dlatego chcą w przypadku Jastrzębi gdzie będzie 
bardzo duże zadanie, dostać 500.000 tys zł netto, gdzie Powiat da im np. 800.000 tys zł oni 
1.300.000 tys zł, różnica na korzyść powiatu jest 500.000 tys zł, ale wtedy każdy dostaje po 5 
punktów. Dodał, że w przypadku gmin Jastrzębi i Wierzbicy, to oni budują tam swoją drogę i 
Powiat chce budować swoją, więc zamiana w tych przypadkach jest łatwa. W przypadku 
Pionek, które chcą 517.000 tys zł, ponieważ to daje im to 5 punktów pomocy na ich własną 
drogę, Powiat zaproponował by w zamian, Pionki przekazały środki na dwie „schetynówki”, 
czyli 400.000 tys. zł do Jastrzębi i 117.000 tys zł do Wierzbicy.  
 
Wicestarosta Radomski  Leszek Margas zapytał  czy Miasto Pionki mogą przekazać 
pieniądze na te „schetynówki”. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk odpowiedział, że tak może, ponieważ Powiat i 
Gmina mogą sobie udzielać pomocy na zadania własne. 
 
 
Więcej pytan i uwag nie było,. 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie deklaracji 
udzielenia Gminie Miasto Pionki pomocy finansowej na realizację zadania pn. 
„Przebudowa ulicy Fabrycznej na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 787 (ul. 
Kolejowa) do skrzyżowania z drogą powiatową nr 3523W (ul. Wspólna) oraz rozbudową ul. 
Fabrycznej na odcinku od wskazanej wyżej drogi powiatowej nr 3523W (ul. Wspólna) do 
drogi powiatowej nr 3522W (ul. Polna)” w ramach programu pn. „Program rozwoju 
gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 23 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 24/2016 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie deklaracji udzielenia 
Gminie Jastrzębia pomocy finansowej na przebudowę drogi gminnej relacji: Bartodzieje – 
Olszowa – Wola Goryńska oraz na przebudowę drogi gminnej nr 343006 W wraz z budową 
bocznej drogi wewnętrznej, wraz z oświetleniem w miejscowości Lesiów. 
 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że wniosek dotyczy udzielenia pomocy 
finansowej gminie Jastrzębia w wysokości 600.325.00zł. Dodał, że gmina nie wie, że do 
budowy drogi powiatowej dokłada się nie tylko gmina Jastrzębia, ale również Pionki.  
 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że  Zarząd ma tutaj uchwały 
intencyjne, gdzie Powiat deklaruje pomoc gminom, a nie ma uchwał, gdzie gminy deklarują 
pomoc Powiatowi.  
 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że gmina Jastrzębia podjęła już taką 
uchwałę o pomocy powiatowi, my podejmiemy dopiero na sesji 12 września a następnie 
zostaną podpisane porozumienia i załączone uchwały. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie deklaracji 
udzielenia Gminie Jastrzębia pomocy finansowej na przebudowę drogi gminnej relacji: 
Bartodzieje – Olszowa – Wola Goryńska oraz na przebudowę drogi gminnej nr 343006 W 
wraz z budową bocznej drogi wewnętrznej, wraz z oświetleniem w miejscowości Lesiów. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 24  porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 25/2016 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie deklaracji udzielenia 
Gminie Wierzbica pomocy finansowej na przebudowę drogi gminnej. 
 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że ten wniosek dotyczy gminy 
Wierzbica, gdzie Powiat udziela pomocy finansowej w wysokości 300.000 tys zł i to stanowi 
te 5 punktów. Natomiast gmina przekaże dla Powiatu 710.00 tys zł, oprócz tego do tego 
zadania Pionki dołożą się 117.000 tys zł. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie deklaracji 
udzielenia Gminie Wierzbica pomocy finansowej na przebudowę drogi gminnej. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 24 a  porządku obrad –Rozpatrzenie wniosku Nr 44/2016 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody  na 
dokonanie przeniesień w planie wydatków budżetowych powiatu na rok 2016 w kwocie 
3.100 zł  z wynagrodzeń osobowych pracowników na wydatki inwestycyjne jednostek 
budżetowych z przeznaczeniem na zadanie pn.:” Wykonanie przyłącza wodnego do kotłowni 
na terenie DPS Krzyżanowice”, oraz zmianę przeznaczenia środków finansowych w ramach 
paragrafu dotyczącego wydatków inwestycyjnych jednostek budżetowych w kwocie 2.000 zł 
z zadania pn.:”Opracowanie dokumentacji technicznej i kosztorysowej na zadanie 
Modernizacja kotłowni” na zadanie pn.: ‘ Wykonanie przyłącza wodnego do kotłowni na 
terenie DPS Krzyżanowice”. 
 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że Pani Dyrektor z DPS w 
Krzyżanowicach wystąpiła z wnioskiem o przesunięcie środków i zabezpieczenie ich na 
wykonanie przyłącza wodnego do kotłowni na terenie DPS –u. Łącznie ta inwestycja 
wyniesie 5.100 zł, gdzie 2.000  zł przenosi z oszczędności na zadaniu modernizacja kotłowni, 
a 3.100 zł przenosi z oszczędności na wynagrodzeniu osobowym. 
 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w przedmiotowej sprawie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 25 porządku obrad – Sprawy różne. 



27 
 

- decyzja Starosty Radomskiego z dnia 26.08.2016 r., ROŚ.6528.16.2016 w sprawie 
zatwierdzenia dokumentacji geologicznej złoża piasków skaleniowo – kwarcowych 
„WYGNANÓW I” w miejscowości Wygnanów gm. Przytyk, 
- decyzja Starosty Radomskiego z dnia 26.08.2016 r., ROŚ.6528.15.2016 w sprawie 
zatwierdzenia dokumentacji geologicznej złoża piasków skaleniowo – kwarcowych 
„WYGNANÓW ” w miejscowości Wygnanów gm. Przytyk, 
 
 

Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował o decyzji dotyczącej zatwierdzenia 
dokumentacji geologicznej złoża piasków skaleniowo-kwarcowych „WYGNANÓW” w ilości 
65,36 tys. ton zasobów bilansowych w miejscowości Wygnanów gmina Przytyk. Kolejna 
decyzja również dotyczy zatwierdzenia dokumentacji geologicznej złoża piasków 
skaleniowo- kwarcowych „WYGNANÓW I” w ilości 65,46 tys. ton zasobów bilansowych w 
miejscowości Wygnanów gmina Przytyk. 
 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz zapytał, dlaczego w MODN w Iłży nie będą mogli 
mieszkać uczniowie liceum?. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas odpowiedział, że w momencie, kiedy podejmowali 
decyzję o tym, że umożliwiają tym uczniom, którzy mieli już rozpoczętą naukę w naszych 
szkołach, dokończenia szkoły z możliwością korzystania z tych pokoi w MODN. Uczniowie 
płacili 60 zł miesięcznie, za to, że korzystają z tych pokoi. Doszło tam do pewnej sytuacji, 
gdzie mama jednego z uczniów wystosowała skargę. Przyszło pismo od Rzecznika Praw 
Obywatelskich, gdzie zapytał czy była zabezpieczona opieka wychowawcza dla tych 
uczniów, którzy przebywali w tych pokojach. Powiedział, że okazało się, że nie mogą 
udostępniać tych pokoi bez opieki wychowawczej. Jeśli zdecydowaliby się, że jest opieka to 
wtedy są dodatkowe koszty. Powiedział, że wniosek jest taki, rozmawiali z Panią z Liceum 
Ogólnokształcącego, która powiedziała, że z tego tytułu nikt nie robił problemów, coraz 
więcej uczniów dojeżdża do szkoły własnymi samochodami. Dodał, że chodzi o 2,3 uczniów. 
 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz zapytał, co można zaproponować uczniom, którzy chcą tam 
mieszkać przez okres zimowy, czy tylko stancja im pozostaje?. 
 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas odpowiedział, że najprawdopodobniej tak, bo Pani 
Dyrektor powiedziała mu, że aktualnie jest tylko 7 osób. 
 
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 54 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 1545. 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 
 

Zarząd Powiatu: 
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1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3.Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 

                                                           Joanna Wontorska……………………… 


